
 

 Notulen ALV 30-10-2018  
 
 

Afwezig met kennisgeving: Jos Kuijpers, Gijs v Kessel, Henri Hendriks, Huub vd Vrande, Mike 
Martens. Erik Wallerbos, 

Aanwezig:, Richard Schot, Leon Hesen, Mo Yahia, Gerrie van Deursen, Ad Lazonder, Toon v 
Oorschot, Klaas Jan Kooistra, Wendy v Melis, Piet v Veghel, Marly vd Heuvel, Mireille Plugers, 
Joep vd Ven, Maik vd Wijngaard, Marco vd Donk, Michael Verbakel, Ed Snoeren, Ruud v 
Stiphout, Patricia Dries, Eric Duijmelinck, Theo Smits, Henri Hendriks, Pieter v Sas, Anke Sterken, 
Jan Coolen, Marc Gijsbers, Marco ten Westenend, Jos Kuijpers,  

Notulist: Patricia Jaspers 

1.Opening. 

Toon heet iedereen van harte welkom en begint met de afwezigheid van Huub, Huub heeft het zo 
druk met zijn bedrijf dat hij regelmatig verstek moest laten gaan. Dit vind hij zelf heel vervelend en 
vandaar dat hij aangaf dat het beter was als iemand het stokje overnam. 

Toon werd gevraagd als voorzitter, hij was hierin niet meteen heel enthousiast maar heeft de taak 
wel geaccepteerd.  

2.Bestuursleden 

Erik Wallerbos is aftreed baar en niet herkiesbaar 

Klaas Jan Kooistra  en Patricia Jaspers zijn beide Aftredend en Herkiesbaar, de aanwezige leden 
stemmen allemaal voor. Klaas Jan en Patricia gaan er weer 3 jaar vol tegenaan. 

3.Stem Ronde nieuw bestuurlid Leon Hesen   

Leon hesen wordt aangedragen door het bestuur als nieuw bestuurslid. De aanwezige leden 
mogen aangeven of ze hier op tegen zijn. Vanuit de aanwezige komt er geen bezwaar. Leon 
neemt plaats aan de tafel. 

4.Notulen   

Iedereen heeft even de mogelijkheid om de notulen door te lezen. 

Toon vraagt aan de aanwezigen of er op of aanmerkingen zijn op de Notulen van Vorig jaar. Het 
blijft stil dus de Notulen wordt goed gekeurd. 



5.Jaarverslagen van alle commissies. 

Iedereen heeft even de mogelijkheid om de verslagen door te lezen. 

Jaarverslag jeugdcommissie 

In het seizoen 2017-2018 bestond de jeugdcommissie uit de volgende leden:   

Erik Wallerbos (voorzitter) 
Mario Plugers (algemeen technisch coördinator en coördinator JO13) 
Henri Hendriks (coördinator JO19, JO17)  
Judith Kanters (Coördinator JO19, JO17)  
Marcel Tabor (Coördinator JO15) 
Arno Kuijpers (Coördinator JO11, JO9, en mini’s)  
Wendy van Melis (coördinator meiden) 
Marc Gijsbers (coördinator activiteiten) 

Op de zaterdagen hebben enkele leden samen met een viertal vrijwilligers het 
wedstrijdsecretariaat bemand.  

Evenals voorgaande seizoenen zijn de volgende activiteiten georganiseerd voor de jeugd: 

• de Grote Club Actie,  
• de Sinterklaasavond voor de mini’s en JO9-jeugd,  
• het E-F kamp en C-D kamp, die beide plaats vonden op ons eigen sportpark. 

Om extra leden te werven hebben we samen met JIBB een 5-tal voetbalclinics georganiseerd voor 
de jeugd van 5 t/m 12 jaar en in samenwerking met RKSV Mierlo-Hout hebben we 2 meidenclinics 
geregeld, waarbij enkele speelsters van PSV dames aanwezig waren. 

In juni vonden onze toernooien voor de JO7 t/m JO15 pupillen plaats. Hieraan hebben in totaal 
100 teams deelgenomen. Deze toernooien zijn heel goed verlopen, en we hebben meerdere 
positieve reacties mogen ontvangen.  

Aangezien de KNVB het niet meer nodig vindt om voor de JO9 de stand bij te houden, waardoor 
ze dus geen kampioen kunnen worden, hebben we hier een onderlinge competitie van gemaakt. 

In combinatie met mix-voetbaltoernooi voor alle mini’s en JO9-jeugd ter afsluiting najaar 
competitie werd het best presterende JO9 team gehuldigd en zo ook ter afsluiting van de 
voorjaarscompetitie. 

We hebben 2 voorjaars kampioenen mogen huldigen in de kantine (JO11-4 en JO13-3).  

De JO13-1 heeft een lastig, maar leerzaam seizoen gehad. Ze kwamen voor het eerst uit in de 3e 
divisie. Komend seizoen komen ze weer uit in de hoofdklasse evenals onze JO11-1. 

De overige eerste teams van de JO19, JO17, JO15 en JO9 spelen het komende seizoen allemaal 
in de eerste klasse.  

Tevens gaan we komend seizoen indelen in de tussen categorieën JO8 en JO10 (dit zijn de 1e 
jaars F en E spelers). Met name in deze categorieën is gebleken dat 1 jaar leeftijd verschil best 
veel is en zo denken we de verschillen kleiner te maken, waardoor de spelvreugde groter wordt. 
En dat is toch waar het allemaal om draait! 

 



Tot slot hebben we aan het einde van het seizoen afscheid genomen van enkele leden van de 
jeugdcommissie. Erik Wallerbos, Mario Plugers, Henri Hendriks, Marcel Tabor en Marc Gijsbers 
worden bij deze nogmaals bedankt voor bewezen diensten. 

Hiervoor in de plaats zijn inmiddels enkele nieuwe leden toegetreden: Mohammed Yahia, Daan 
Lazonder, Remco Weerkamp. 

Jaarverslag veteranencommissie 

Seizoen 2017-2018 

We hebben een redelijk goed seizoen gedraaid. Wel heb ik dit jaar veel moeite gehad om iedere 
week genoeg spelers op het veld te krijgen. Dit had  vooral te maken met blessures. Ook waren 
we  iedere week spelers kwijt aan het tweede, omdat deze voetballers te kort kwamen. Nu hebben 
we gelukkig nog een soort van reserve lijstje waar ik gebruik van kon maken. Deze spelers zijn we 
dan ook zeer dankbaar dat ze bereid waren om ons te helpen, zodat we toch ieder week konden 
spelen. Zonder deze mensen was dat anders niet gelukt!   

Ook dit jaar hebben we met z’n allen weer een leuke feestavond gehad in onze eigen kantine met 
een barbecue erbij. Dit om het teamgevoel te versterken. 

Helaas is het dit jaar niet gelukt om ons jaarlijkse veteranentoernooi te regelen.  

We hebben dit seizoen twee nieuwe spelers erbij gekregen, Marc van Rooij en Freddy van de 
Elzen. Er staan wel veel voetballers op onze lijst, maar uit ervaring blijkt het toch moeilijk te zijn 
om iedere week genoeg spelers op het veld te krijgen. Door deze nieuwe aanwinsten hopen we 
dat het makkelijker word het komende seizoen. 

Al met al was het een goed en gezellig seizoen voor de veteranen van Bruheze. We hebben een 
leuke groep, waar ook de derde helft belangrijk is!  

Op naar het nieuwe seizoen 2018-2019. 

Jaarverslag TC  

Toon en ik hebben afgelopen seizoen de functie Technische Commissie samen ingevuld. Nu hij 
besloten heeft de functie van Voorzitter te gaan bekleden heeft Leon Hezen zich aangeboden om 
dit samen met mij voor het seizoen 2018 – 2019 te gaan vervullen. 

Afgelopen seizoen heeft helaas het merendeel van de jeugdcommissie besloten ermee te 
stoppen. Diverse redenen in hun optiek heeft dit doen besluiten, wat wij alleen maar kunnen 
respecteren. Er komen dan op dat moment diverse gaten te vallen in de organisatie, die gevuld 
moet worden. Bijna vanzelfsprekend kwamen deze gaten al heel snel gevuld, wat wij als TC zeer 
op prijs stelden en eerlijk gezegd niet hadden verwacht. 

Nogmaals dank daarvoor. Uiteindelijk leek het ons een moeilijker opgave de functie Technisch 
Jeugd Coördinator goed op tijd te vervullen. We hadden wat tijdige oplossingen gevonden maar 
echt ideaal was dat niet. Arno Kuijpers en Mohammed Yahia besloten gezamenlijk deze functie 
alsnog te gaan vervullen. Het is dan even zoeken voor beide gezien het verwachtingspatroon 
maar na verloop van tijd is dat voor iedereen weer duidelijk en loopt het op rolletjes. Geteld 25 
jeugd- teams vervullen de jeugd populatie met standaard elftallen die voor Bruheze een 
respectabel niveau spelen. 



De  senioren elftallen zijn uitgebreid met 9 elftallen, daar de dames  2 teams vertegenwoordigen. 
De veteranen hebben veel plezier aan iedere zaterdag een wedstrijd met daarna een goede 3e 
helft in de kantine. Daarnaast is de training opkomst op de donderdagavond van alle senioren 
elftallen erg goed met daarna nog gezellige aanwezigheid in de kantine. 

De selectie had vorig seizoen problemen met het aantal en moest zelfs gebruik maken van 
veteranen. Nu is dit seizoen gestart met ongeveer 40 spelers en heeft de leiding van de selectie 
begin van het seizoen een schifting moeten maken in het aantal en spelers door moeten verwijzen 
naar een lager elftal. Dit Is een luxe positie maar niet leuk om spelers te moeten doorverwijzen 
naar een elftal dat niet aansluit met de selectie. Komend seizoen willen we dit optimaliseren en 
naar een aansluitend  elftal te maken met de selectie. Misschien moet hierover nog wel een keer 
gebrainstormd worden door deze kwestie nog eens goed door te praten met de mensen die 
hierover gaan en kijken wat hier de prioriteiten in moeten zijn. 

Wij hopen dat we het technisch beleid kunnen blijven voeren wat we voor ogen hebben en hopen 
verder dat ons ledenaantal stabiel blijft en dat wij voor al onze leden een vereniging zijn waar men 
met plezier en verenigingszin kan voetballen.  

Namens de TC 

Leon Hezen 
Ed Snoeren 
 
Jaarverslag  Normen en Waarden Commissie 
 
“In het seizoen 2017/18 heeft het bestuur besloten een commissie in het leven te roepen die als 
onafhankelijk orgaan binnen de vereniging, op verzoek van het bestuur, onderzoek kan verrichten 
en het bestuur kan adviseren naar aanleiding van een schending van de normen en waarden 
zoals we die binnen VV Bruheze willen handhaven. De commissie staat uit een voorzitter en twee 
permanente leden, aangevuld met twee reserveleden.  De commissie heeft een aantal stukken 
opgesteld en het bestuur geadviseerd de normen en waarden binnen de vereniging uit te dragen 
(waaronder publicatie op onze website) en bekendheid te geven aan het bestaan en het doel van 
de commissie Normen en Waarden. In het seizoen 2017/18 heeft het bestuur drie gevallen aan de 
commissie voorgelegd, waarop de commissie onderzoek heeft gedaan en een advies heeft 
uitgebracht aan het bestuur. Daarnaast heeft de voorzitter van de commissie het bestuur 
bijgestaan in een ander geval waarbij de betrokken leden zijn aangesproken op hun gedrag, c.q. 
schending van de normen en waarden binnen VV Bruheze.” 
 
Mochten jullie nog meer willen weten of aanvullingen of wijzigingen hebben, stel ze gerust 
respectievelijk breng ze aan, dit is slechts een tekstvoorstel mijnerzijds. 
 
Met vriendelijke groeten, 
Theo Smits 
 
 
 
 
 
 
 



 
Verslag Activiteitencommissie 
 
Het  seizoen 2017/2018 was voor de activiteitencommissie een punt om voor een nieuwe aanpak 
te gaan kiezen. Mede door de nieuwe indeling van het programma bij de KNVB konden we dit 
afgelopen seizoen geen 5 tegen 5  toernooi organiseren. Dit is toch een enorm verlies. We 
hebben dit nog gedeeltelijk op kunnen vangen door een alternatief te verzinnen. Dit was afgelopen 
jaar de Amerikaanse avond met als opening het beerpong toernooi, wat tot onze verrassing een 
mooie en drukbezochte dag/avond is geworden. 
 
Doordat we veelal in het verleden uitgingen van de standaard momenten, en de vaste mensen, 
hebben we voor het nieuwe seizoen ook voor een nieuwe aanpak gekozen. 
De activiteitencommissie is terug gebracht tot een 4-tal actieve mensen, die alleen zijn of haar 
expertise toevoegen. 
 
In overleg met de stichting is ook een planning voor het nieuwe seizoen opgesteld. 
De volgende activiteiten zullen dit seizoen, en naar aller waarschijnlijk de komende seizoenen 
voorbij komen. 
 
- Seizoen opening: tijdens de eerste thuiswedstrijd van de competitie van het 1e elftal 
De seizoen opening is dit jaar al geweest, en was een enorm succes, veel leuke reacties van de 
leden van de club. 
- Seizoen afsluiting: om samen met alle teams een mooi seizoen af te sluiten. 
- 2x per jaar op de zondag een feest middag/avond, dit is naast de seizoen opening en 
sluiting. 
- 2x per jaar een feest op de vrijdag of zaterdagavond.  
- Carnavalsavond voor de jeugd en de senioren. 
- 5 tegen 5 toernooi. Mogelijk wordt dit een gezelligheidstoernooi in een iets wat gewijzigde 
opzet. We willen dit toernooi openlijker maken voor de niet voetballer in Brouwhuis, zoals in het 
verleden ook werd gedaan met het straatvoetbaltoernooi.  
 
Verder willen we als activiteitencommissie de club meer betrekken bij het organiseren en 
bedenken van de feest middagen/avonden. Door voor de verandering een feest te organiseren in 
samenspraak met een team. Zo is er aankomende vrijdag ook weer een Duitse avond, welke 
georganiseerd is samen met een senioren lid. 
 
Komend seizoen wordt de aandacht van de activiteiten zo verdeeld dat ook de lagere 
seniorenteams meer aandacht krijgen, want dit zijn steeds meer vaste en gezellige groepen aan 
het worden tijdens de activiteiten. Zowel bij feesten als bij de vaste kantine avonden/middagen 
zorgen zij voor de sfeer en drukte, en dit mag natuurlijk ook beloond worden. 
 
Tot gauw 
Activiteiten commissie 
 
 

Toon vraagt aan de aanwezigen of er op of aanmerkingen zijn op de verslagen van het afgelopen 
jaar. Ook hier blijft het stil en gaan we er vanuit dat iedereen weer heeft kunnen lezen wat alle 
commissies het hele jaar doen voor de leden en de club. Onze dank daarvoor. 



6.Financiele verslagen. 

Balans per 30 juni 2018 

 

Staat van baten en lasten over de periode 1 juli 2017 tot en met 30 juni 2018 

 

 

 

 

 

 

V.V.	Bruheze
Balans	per	30	juni	2018
	

Activa 30-jun-18 30-jun-17 Passiva 30-jun-18 30-jun-17

Overlopende	activa	en	overige	vorderingen Eigen	vermogen
Debiteuren 4.681€						 -€															 Eigen	vermogen -8.283€					 -6.609€					
Vooruitbetaalde	bedragen 794€										 -€															
Nog	te	ontvangen	bedragen 81€												 -€															 Overlopende	passiva	en	overige	schulden

Crediteuren 6.295€						 10.505€				
Liquide	Middelen Belastingen	en	premies -€															 401€										

Rekening	137 106€										 4.754€						 Vooruitontvangen 5.000€						 5.000€						
Rekening	236 212€										 1.297€						 Nog	te	betalen	bedragen 1.223€						 -€															
Rekening	051 177€										 236€										 Vooruitgefactureerde
Kas	jeugd -€															 250€										 bedragen 3.071€						
Kas	algemeen 1.255€						 2.760€						

7.306€						 9.297€						 7.306€						 9.297€						

V.V.	Bruheze
Staat	van	baten	en	lasten	over	de	periode	1	juli	2017	-	30	juni	2018

2017-2018 2017-2018 2016-2017 2015-2016 2017-2018 2017-2018 2016-2017 2015-2016
Personeel	en	vrijwilligers Begroting Contributies Begroting
4000-4030-4056-4084-4093 Salarissen	en	vergoedingen 22.930€												 24.000€												 23.660€									 17.894€									 8015 Contributie 58.569€												 58.500€									 61.526€									 57.701€								

Fee	Stichting	Espendonk Sponsoring
4100 Fee	Stichting	Espendonk 47.488€												 47.488€												 47.488€									 47.488€									 8020 Sponsoring 19.485€												 20.000€									 13.338€									 12.570€								

Overige	opbrengsten
8050 Entreegelden/wedstrijdbal 1.576€															 1.750€											 2.387€											 2.183€										
8060 Grote	club	actie 1.638€															 1.000€											 1.047€											 1.134€										
8070 Boeremert	Brouwhuis 700€																		 450€															 700€															 700€														
8010 Jeugdsubsidie 6.097€															 6.000€											 5.908€											 5.912€										

Voetbalkosten 8025 Overige	opbrengsten 2.800€															 500€															 1.066€											 497€														
7020 Medische	kosten 537€																		 750€																		 292€															 791€															 8080 Ontvangen	betalingen	boetes 1.217€															 -€																				 -€																				 -€																			
7000 Rekening	courant	KNVB 13.464€												 13.500€												 13.233€									 13.680€									 Ecotax -€																								 nvt -€																				 2.801€										
4064 Scheidsrechterkosten 1.998€															 2.500€															 2.160€											 2.893€											
7010 Diverse	activiteiten	(Sint,	etc.) 2.056€															 800€																		 769€															 -€																				

7030-7040 Overige	wedstrijdkosten 2.010€															 1.750€															 1.543€											 1.114€											

Algemene	kosten
4830 Televisieabonnement 276€																		 250€																		 258€															 341€															

4305-4800-4810-4840-4852 Administratiekosten 998€																		 350€																		 354€															 748€															
4825 Contributies-	en	abonnementen 1.590€															 1.750€															 1.957€											 -€																				

9000-9005-9020-9060 Bankkosten 409€																		 350€																		 388€															 370€															
Overige	algemene	kosten -€																								 1.000€															 -€																				 1.572€											

93.756€												 94.488€												 92.102€								 86.891€								
92.082€												 88.200€								 85.972€								 83.498€							

Resultaat	seizoen -1.674€					 -6.288€					 -6.130€		 -3.393€		



Begroting over de periode 1 juli 2018 tot en met 30 juni 2019 

 

 

V.V.	Bruheze
Begroting	staat	van	baten	en	lasten	over	de	periode	1	juli	2018	-	30	juni	2019

2018-2019 2017-2018 2016-2017 2015-2016 2018-2019 2017-2018 2016-2017 2015-2016
Personeel	en	vrijwilligers Begroting Contributies Begroting
4000-4030-4056-4084-4093 Salarissen	en	vergoedingen 24.000€												 22.930€												 23.660€									 17.894€									 8015 Contributie 61.000€												 58.569€												 61.526€									 57.701€								

Fee	Stichting	Espendonk Sponsoring
4100 Fee	Stichting	Espendonk 47.488€												 47.488€												 47.488€									 47.488€									 8020 Sponsoring 22.500€												 19.485€												 13.338€									 12.570€								

Overige	opbrengsten
8050 Entreegelden/wedstrijdbal 2.000€															 1.576€															 2.387€											 2.183€										
8060 Grote	club	actie 1.000€															 1.638€															 1.047€											 1.134€										
8070 Boeremert	Brouwhuis 1.000€															 700€																		 700€															 700€														
8010 Jeugdsubsidie 6.000€															 6.097€															 5.908€											 5.912€										

Voetbalkosten 8025 Overige	opbrengsten 500€																		 2.800€															 1.066€											 497€														
7020 Medische	kosten 750€																		 537€																		 292€															 791€															 8080 Ontvangen	betalingen	boetes -€																								 1.217€															 -€																				 -€																			
7000 Rekening	courant	KNVB 13.500€												 13.464€												 13.233€									 13.680€									 Ecotax -€																								 -€																								 -€																				 2.801€										
4064 Scheidsrechterkosten 2.500€															 1.998€															 2.160€											 2.893€											
7010 Diverse	activiteiten	(Sint,	etc.) 1.250€															 2.056€															 769€															 -€																				

7030-7040 Overige	wedstrijdkosten 1.250€															 2.010€															 1.543€											 1.114€											

Algemene	kosten
4830 Televisieabonnement 250€																		 276€																		 258€															 341€															

4305-4800-4810-4840-4852 Administratiekosten 750€																		 998€																		 354€															 748€															
4825 Contributies-	en	abonnementen 1.500€															 1.590€															 1.957€											 -€																				

9000-9005-9020-9060 Bankkosten 350€																		 409€																		 388€															 370€															
Overig	kosten/onvoorzien 1.000€															 -€																								 -€																				 1.572€											

94.588€												 93.756€												 92.102€								 86.891€								 94.000€												 92.082€												 85.972€								 83.498€							

Resultaat	seizoen -588€								 -1.674€					 -6.130€		 -3.393€		



 

7.Vrijwilligers. 

We hebben voor de zomervakantie even in een dip gezeten wat betreft de jeugdcommissie, leden 
die aangaven te willen stoppen. En Kennis die weer overgegeven moest gaan worden. Gelukkig 
waren er gauw een handje vol nieuwe leden bereid om voor de jeugd iets te gaan betekenen. Een 
moeilijke opgave gezien de kennis die ineens stopte. Maar gelukkig hebben Mohammed Yahia, 
Arno Kuijpers, Remco Weerkamp, Wendy v Melis en Daan Lazonder hun handen in een 
geslagen en zijn met volle moet aan het nieuwe seizoen begonnen. En ze doen het super, clinics  
zijn er volop wat weer leden oplevert. Ook de zaterdag dienst kwam met het stoppen van een 
aantal leden in het nauw, maar ook hier met intensieve werving gelukkig nieuwe mensen voor 
kunnen vinden. Op de zaterdagen staan Remco weerkamp, Frank Hogervorst, Rob van Dijk, 
Rob Engelaan, Karin IIagan, Miranda v Zantvoort en Patricia Jaspers voor jullie klaar met 
raad en daad. 

Ook Marly van de Heuvel gaat ons team versterken, ze gaat Richard in ieder geval vervangen bij 
zijn afwezigheid en andere activiteiten bij Bruheze. 

 

8.Scheidsrechters tekort / Opleiden. 

Ad van Ham van de Gemeente Helmond is volop bezig om met andere clubs een samenwerking 
verband aan te gaan. Dit is natuurlijk een hele kluif. Maar we gaan ervoor.  

 

 

 

9.Lid van Verdiensten. 

Als lid van verdienste worden naar voren geroepen door Toon v. Oorschot, Michael Verbakel en 
Jos Kuipers. Michael als voetballer begonnen en uitgegroeid tot een vrijwilliger die jeugdleider 
was, leider bij het eerste elftal is, scheidsrechter bij de jeugd, trainer/leider van de meiden is en 
vooral de taak enkele jaren geleden al, van Jan Rovers op zich genomen heeft, nl. die van 
wedstrijdsecretaris voor de hele vereniging. Kortom, dit bordje en waardering heeft Michael dubbel 
en dwars verdiend in de loop der jaren. Dat Jos Kuipers deze eer ook kreeg is vooral zijn 
jarenlange lidmaatschap, maar ook zijn vasthoudendheid in het leiderschap bij de lagere elftallen. 
Het maakte Jos niets uit of hij met grote cijfers verloor of een wedstrijd won, hij bleef zich tot op de 
dag van vandaag inzetten voor de vereniging bij de lagere elftallen. Sinds vorig seizoen is Jos ook 
nog commissielid lagere elftallen en fungeert hij als aanspreekpunt voor deze elftallen. Al met al 
hopen wij nog lang van de diensten van deze 2 heren gebruik te mogen maken als vrijwilliger. 
Gefeliciteerd met deze benoeming als lid van verdienste bij Bruheze. 

 

 

 

 



10.Rondvraag. 

Ruud v Stiphout  

Waarom worden de scheidsrechters van de veteranen niet vergoed. Dit is inderdaad de vraag, we 
zijn het ermee eens dat we dit wel moeten doen. Klaas Jan gaat hier naar kijken en gaat dit recht 
zetten. 

Joep van de Ven  waarom zijn de prijzen omhoog gegaan, en waarom alleen op de donderdag en 
niet op de zondag. Antw. De inkoop prijzen gaan ieder jaar met 1 a 2 % omhoog en Na 6 jaar 
moesten we weer iets gaan verhogen. En op de Donderdag zitten we nog ver onder de prijs in 
verhouding met de andere dagen qua prijzen. De inkoop prijzen worden duurder en het kan niet 
zo zijn dan we met verlies staan te tappen. 

 

7.Sluiting. 

 

We willen iedereen bedanken voor hun aanwezigheid en de genomen moeite om naar de club te 
komen. We waarderen dit enorm. 

 

Bestuur vv Bruheze 

 

 

 

 

 


